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Hei, og takk for et hyggelig og produktivt møte i forrige uke! Her er referat.

Merk: I etterkant av møte snakket jeg og Merete litt til, og foreslår følgende:

Det kan bli litt lite kunst i gamle bygget. Vi foreslår derfor å plassere innkjøpt kunst av Sveinung Iversen i et av
trapperommene i gamle bygget (og muligens annen sort-hvit grafikk i det andre). Når bildene til van Vlerken nå er
kommet på plass i Skuletorget føles det ikke som at det er et behov av mer kunst der.

Videre foreslår vi å ikke plassere alle rektorportrettene i Festsalen - det kan bli veldig dominerende, og portrettene er
av ymse kunstnerisk kvalitet. Ev kan vi velge de beste og plassere i Festsalen, og foreslår ellers å bruke de i gang i
underetasje i nye bygget.

Dersom noen har innvendinger mot dette må dere gi en lyd!

Alt godt!
Petra


